

**KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN
TARIKH: 7 DISEMBER 2014 (AHAD)**

Bil	Tajuk	Akhbar
1.	Alumni Kelab Umno	Mingguan Malaysia
2.	UKM bantu perkukuh ekonomi ibu tunggal	Mingguan Malaysia
3.	Gempa sederhana landa Banda sea, Indonesia	BERNAMA
4.	Taufan Hagupit bawa angin kencang Timur Laut di Perairan Sabah	BERNAMA
5.	Staying safe in cyberland	The Star

KERATAN AKHBAR
MINGGUAN MALAYSIA (DALAM NEGERI) : MUKA SURAT 17
TARIKH: 07 DISEMBER 2014 (AHAD)



ALUMNI KELAB UMNO

TIMBALAN Menteri Sains Teknologi dan Inovasi, Datuk Abu Bakar Mohamad Diah (dua dari kiri) bersalaman dengan Pengerusi Pertubuhan Alumni Kelab-Kelab UMNO Luar Negara, Datuk Ahmad Maslan sempena Mesyuarat Agung Tahunan Pertubuhan Alumni Kelab-Kelab UMNO Luar Negara di Pusat Dagangan Dunia Putra, Kuala Lumpur, semalam.
- MINGGUAN/HAFIZ JOHARI

KERATAN AKHBAR
MINGGUAN MALAYSIA (DALAM NEGARA) : MUKA SURAT 44
TARIKH : 7 DISEMBER 2014 (AHAD)



PRESIDEN Persatuan Usahawan Wanita, Datin Dr. Norizan Abdul Razak (duduk, kanan sekali) bersama para peserta yang terlibat dalam Projek Penyelidikan Memperkasakan Wanita dengan ICT pada Pameran Pencapaian Kejayaan Universiti Penyelidikan Siri Ke-5 di Universiti Kebangsaan Malaysia, baru-baru ini.

UKM bantu perkukuh ekonomi ibu tunggal

KUALA LUMPUR 6 Dis. - SEJAK dimulakan pada tahun 2009 sehingga kini, Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM) telah melatih serta melengkapi 1,500 wanita tidak bekerja termasuk ibu tunggal dengan kemahiran teknologi maklumat dan komunikasi (ICT).

Tujuannya bagi membolehkan mereka menceburi perniagaan dalam talian untuk membantu memperkasakan ekonomi masing-masing.

Profesor Dalam Digital Literasi dan e-Pembelajaran, Fakulti Sains Sosial dan Kemanusiaan UKM, Prof. Datin Dr. Norizan Abdul Razak berkata, penyelidikan dan pembangunan kemahiran digital telah dimulakan melalui Projek Penyelidikan Memperkasakan Wanita dengan ICT kira-kira lima tahun lalu bagi membantu kaum hawa terlibat dalam e-dagang.

"Projek pertama itu dimulakan dengan sekumpulan 999 usahawan wanita yang dilatih dengan kemahiran ICT membangunkan laman web niaga dan juga fotografi bagi menjadi usahawan internet," katanya yang juga Presiden E-Entrepreneurs Women Association of Malaysia (EWA), ewamalaysia.com.my.

Menurut beliau, selepas projek dengan kerjasama UKM, MyDomain Registry dan Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi (MOSTI) itu tamat, usaha untuk memperkasakan wanita dengan ICT diperluas mencakupi literasi ICT untuk perniagaan, pembelajaran sepanjang hayat dalam talian dan penggunaan video digital.

Antaranya, projek Pembangunan Usahawan Wanita Terengganu -Jendela IKS 2011, Pembangunan Inkubator Mobil Usahawan Wanita 2012 dan Pembangunan Komuniti Usahawan IKS Mersing Johor untuk peningkatan ekonomi berasaskan teknologi 2013.

Selain itu katanya, projek itu diteruskan dengan Perkhidmatan Pemasaran Pintar untuk industri kecil dan sederhana 2014 di samping pelbagai kerjasama melibatkan pelbagai agensi dan industri.

Kesemua projek terlibat diketuai beliau sendiri serta kumpulan penyelidik Teknologi dan Pembangunan Komuniti dalam kalangan ahli akademik dan juara-juara komuniti.

Katanya, sehingga kini 1,500 wanita dan ibu tunggal sudah dilatih dan UKM sebagai universiti penyelidik menyusuri akar untuk memasuki komuniti luar bandar di Melaka, Johor, Terengganu, Sabah dan juga di Lembah Kelang dalam usaha merapatkan jurang digital serta jurang di antara komuniti dan universiti.

Di antara modul yang dibangunkan termasuklah modul reka bentuk laman web yang mana membolehkan wanita bekerja dari rumah, penggunaan asas komputer, pemasaran Internet dan pemasaran melalui media sosial, kelas komunikasi dalam bahasa Inggeris, model perniagaan dan pengiklanan efektif.

"Impak positif projek penyelidikan ini menyaksikan ramai wanita dan ibu tunggal berjaya dan salah

seorang daripada mereka ialah Yasirah Omar Chayam yang menjadi usahawan reka bentuk grafik laman web dan percetakan.

"Yasirah kini mahir ICT dan kemahirannya itu menjadi nilai tambah dan sumber pendapatan kepadanya, malah dia dilantik untuk menjadi tenaga pengajar bersama pasukan UKM untuk melatih wanita dan ibu tunggal lain.

Di samping Yasirah, usahawan lain yang berjaya dididik dan dibantu dalam e-dagang ialah Hatinie Wan Pa dan Nor Hafizah Zakariah yang kini menceburi perniagaan dalam talian masing-masing.

Projek Penyelidikan Memperkasakan Wanita dengan ICT

- Diperkenalkan tahun 2009
- Sekumpulan 999 usahawan wanita yang dilatih dengan kemahiran ICT untuk menjadi usahawan Internet.
- 1,500 wanita dan ibu tunggal sudah dilatih
- Kerjasama antara UKM, MyDomain Registry dan Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi.



Gempa Sederhana Landa Banda Sea, Indonesia

KUALA LUMPUR, 7 Dis (Bernama) -- Satu gempa bumi sederhana berukuran 5.9 pada skala Richter melanda Banda Sea, Indonesia pada 6.05 pagi Ahad.

Jabatan Meteorologi Malaysia dalam kenyataannya di sini berkata, pusat gempa ialah pada 385 kilometer tenggara Ambon, Indonesia dan 1,786 kilometer tenggara Semporna, Sabah.

Gempa itu, tidak membawa sebarang ancaman tsunami, katanya.

Sementara itu, satu gempa bumi kuat berukuran 6.5 pada skala Richter berlaku di Pulau Solomon pada 9.22 pagi tadi.

Pusat gempa bumi itu terletak pada 137 kilometer barat daya Arawa, Papua New Guinea dan 4,165 kilometer tenggara Semporna, Sabah.

Gempa itu, tidak mendatangkan ancaman tsunami, menurut jabatan itu.

-- BERNAMA



Taufan Hagupit Bawa Angin Kencang Timur Laut Di Perairan Sabah

KUALA LUMPUR, 7 Dis (Bernama) -- Taufan Hagupit, yang membawa angin kencang timur laut, dikesan kira-kira 1,018 kilometer ke timur laut Kudat, Sabah, dengan pergerakan ke arah barat dengan kelajuan 10 km/j pada pukul 8 pagi ini.

Jabatan Meteorologi Malaysia dalam satu kenyataan pada Ahad berkata taufan itu dikesan pada latitud 11.9 utara dan longitud 124.6 timur.

Taufan itu membawa angin kencang timur laut dengan kelajuan 50 hingga 60 kilometer sejam dengan ombak mencapai ketinggian sehingga 4.5 meter di kawasan perairan Sabah, Labuan, Miri Sarawak, dan di Condore, Reef North serta Layang-layang yang dijangka berterusan sehingga Jumaat ini.

Selain itu, angin kencang timur laut dengan kelajuan 40 hingga 50 kilometer sejam dengan ketinggian ombak 3.5 meter diramal berlaku mulai Isnin hingga Jumaat ini di kawasan perairan Kelantan, Terengganu, Pahang, Johor Timur dan Sarawak.

Keadaan sama turut diramal berlaku di kawasan perairan Sulu dan Sulawesi dan dijangka berterusan hingga Rabu ini serta di kawasan perairan Reef South, Samui dan Tioman sehingga Jumaat ini.

Keadaan angin kencang dan laut bergelora ini berbahaya kepada semua aktiviti perkapalan dan pantai, termasuk menangkap ikan dan perkhidmatan feri, menurut kenyataan itu.

-- BERNAMA

